
Zápis ze zasedání Komise Městského obvodu Pardubice VII 
 

Datum konání: 6. 6. 2024 

Přítomni: Sammon, Mácal, Janeček, Tauber, Vitoch 

Hosté: Rejda, Vencl 

 

 

1) Komise upozornila pana Vencla na nutnost kompletní opravy podezdívky kolem školky. 

Pan Vencl ověří, jaká forma opravy bude zvolena. 

2) Po renovaci veřejného osvětlení jsou stále patrné nedodělky, místy je propadlý chodník 

(například na konci chodníku na rohu u řeznictví), někde část silnice. 

3) V prostoru „malého parku“ u separačního dvora jsou dva uschlé stromy. Komise 

doporučuje s ohledem na bezpečnost pokácet alespoň ten vyšší strom. 

4) Kanál u „Southforku“ je celý zanesený, neplní svoji funkci. Komise doporučuje odklidit a 

zprůchodnit. 

5) U separačního dvora je oranžový kužel připevněn jen 2 šrouby. Komise doporučuje 

zajistit i třetím šroubem, který nyní chybí. 

6) Kolem „parku“ komise doporučuje prosekat keře a dřeviny, nejsou přes ně vidět dopravní 

značky. 

 


